
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets femte StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Styrelsen beslutade att skaffa molnlagring, för bättre arkiveringsmöj-
ligheter.

• Styrelsen kommer att frångå reglementet för att göra ett undantag för
Noblesse kring en ekonomifråga.

• Diverse Klubbmästerier på Valhallacampuset är förargade med SSCO
som organiserar valborgspubrundan. Om inga förändringar sker till
nästa år kan eventet komma att bojkottas.

• Studienämnden ska få profilkläder och märken.

Resistorns raljeri



Resistorns rotvälska
Då protokollet består av diverse kryptiska förkortningar kan dessa behöva
förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. så kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad från
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
s.g.s. så gott som
s.a.s. så att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
o.k.s. också känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av på grund av



StÖT 5 ELEKTROSEKTIONEN 15 maj

Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 5
måndagen den 15 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas klockan 09:04 av Halvledare Milad Javadi.

1.1 Närvaro
Närvarande vid dagens möte:
Elin Björklund Supraledare tillika Ordförande
Milad Javadi Halvledare tillika vice Ordförande
Johan Wirén Resistor tillika Sekreterare
Julia Gelmanovska SNO
Elias Kollberg AMSe
Patrik Nicolausson Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Emil Karlsson Källarmästare
Nova Höög Klubbmästare
Johan Höglund Fø F
Alvar Winquist Revisor

1.2 Försenad ankomst
Å styrelsens gemensamma kalender står det att dagens möte börjar klockan
nio. Det står också klart och tydligt att det inte är någon s.d.h. akademisk
kvart. Trots detta har frkn Elin Björklund, frkn Julia Gelmanovska samt hr
Elias Kollberg ej anlänt till möteslokalen. De närvarande mötesdeltagarna
passar å att smaka å sitt kaffe samt konstatera sin överlägsenhet.

1.3 Adjungeringar
Inga adjungeringar.

1.4 Behörigt utlyst
Mötet anses behörigt utlyst.

1 Justeras:
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1.5 Fastställande av föredragningslista
Då frkn Björklund konstaterats sen, uppkommer ett yrkande å att flytta
hennes rapport till sist. Mötet godkänner detta, samt övriga föredragnings-
listan i sin helhet.

1.6 Publicering å webben
Mötet godkänner publicering å webben med namn.

2 Rapporter
2.2 Rapport från Halvledare tillika vice ordförande
Mötet har stannat upp för att beskåda fikat (i detta fall var det nog egentli-
gen frukosten) framför dem. Det finns sockerkaka, någon annan slags mjuk
kaka, några köpta kakor och självklart också kaffe. Hr Javadi meddelar se-
dan att Paraguay firar nationaldag vilket mötet ska fira genom att spela
klassisk paraguyansk musik i bakgrunden. Precis när hrn sedan ska begyn-
na sitt rapporterande slås den tunga dörren till Funq upp. In kommer en
andfådd frkn Björklund som ursäktar sig. Hr Javadi rapporterar sedan att
”det går bra”. Hrn ska ha ett möte med sin halvt knappt (men snart) ex-
isterande ”mediagrej” och att han ska börja med digital arkivering. Han
meddelar vidare att han pokulerat å Nymble i helgen i.o.m. Quarnvalens
avslut och att den öl som såldes där var utgången, överjäst och troligtvis
olaglig att sälja. Han avslutar till sist med att han summa summarum sovit
ca. två timmar i natt1.

2.3 Rapport från Resistor tillika sekreterare
Hr Johan Wirén som är Resistor tillika sekreterare å Konglig Elektrosektio-
nen berättar att han skrivit protokoll sen senaste mötet, ska skriva hand-
lingar med tillhörande dokument i veckan samt att han mår bra.

2.4 Rapport från SNO
Rapport från SNO bordläggs tills vidare ty Frkn Gelmanovska har inte an-
länt till mötelokalen.

2.1 Rapport från AMSe
Precis när mötet kommit till punkt ”2.1 Rapport från AMSe” anländer hr
Kollberg som innehar posten AMSe å Konglig Elektrosektionen. Han tänk-
te hänvisa till vad han skrivit i styrelsens textchatt men det behövde han
inte längre göra. Han rapporterar sedan att alla lunchföreläsningar gått av
stapeln med bra resultat och att fler förhoppningsvis kan anordnas i höst.

1Det syns.

2 Justeras:
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Han har vidare beställt ryggsäckar som ska delas ut under mottagningen.
Han mår även bra.

2.5 Rapport från Kollektor tillika ekonomiansvarig
Hr Patrik Nicolausson som sköter sektionens ekonomi har publicerat en docs-
fil i styrelsen molnlagring där han skrivit ett manus för sin rapport2. Mötet
roar sig med att redigera hans manus3 medan han ger sin rapport. Kollektorn
har i.a.f. utfört sedvanligt arbete med fakturering och bokföring såväl som
att börja ta itu med ett problem som Noblesse står inför (mer om det senare).
Frkn Gelmanovksa gör entré strax innan hrn meddelarar att han mår bra.
Till sist säger han också: ”ät de här jävla kakorna jag bakat med kärlek4”
(ingen åt de köpta kakorna).

2.6 Rapport från Källarmästare
Hr Emil Karlsson (ä.k.s. Dungeon Master) har också förberett ett slags
dokument i styrelsens gemensamma moln och mötet förbereder sig å en
lång rapport. Källarmästaren berättar sedan att han har haft överlämning
med hr Max Ekstedt som är ny Källarmästare för Sektionen för Medicinsk
Teknik. Källargillet har även genomfört annan verksamhet som merchpub,
internkör och fixarkväll. Han berättar även att ”KTH städ” s.d.h. ghostar5

THS:s lokalansvarige.

2.7 Rapport från Klubbmästare
Frkn Nova Höög berättar (utifall någon missat det) att hon hållit i vårbalen
(yeaaaah) samt även betalat för den (yeaaaah). Vidare har hon hållit i
Valborgspubrundan. SSCO6 som organiserar evenemanget har fått uthärda
mycket kritik från frkn Höög och denna rapport är inget undantag. Under
pubrådet diskuterade de olika sektionerna SSCO:s bristfälligheter ytterligare
(se protokoll från StÖT 4 för vidare läsning). En slutsats som frkn drog var
att många klubbmästerier (å Valhallacampus) ej kommer deltaga nästa år
om det sköts å samma sätt. Slutligen berättar frkn Höög att det blev lite
”kaosigt” senaste puben (yeaaaah) och att PR egentligen skulle vunnit SM-
i-fest.

2.9 Rapport från Fø F
Hr Johan Höglund som brukar vara sist ut att rapportera glädjer sig mycket
över att han inte är det denna gång. Han berättar att han hållit i Faddergas-
quen tillsammans med överiga Fø Foch att det gick bra. Han har (som han

2Det kan sägas att det är mycket ovanligt bland styrelsen att faktiska ankomma för-
beredd å detta sättet till StÖT.

3Kollektorn glömde neka styrelsen redigeringsåtkomst.
4Mötet undrar förstås vilken typ av kärlek han menar.
5Genomgående StÖT-tema.
6Länk till deras hemsida.

3 Justeras:

https://www.ssco.se/
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själv beskriver det) tjafsat en del med telefonaktiebolaget L M Ericsson över
ett evenemang som ska gå av stapeln under mottagningen7. Hr Höglund är
också sur å företagsgruppen Granitor eftersom de lovat div. saker men nu
bestämt sig för att s.d.h. (du gissade det) ghosta Konglig Elektrosektionen.
Han avslutar med att rapportera att nøllegasquen återigen kommer hållas i
Nymble fram till klockan 3 ante meridiem.

2.1 Rapport från Ordförande
Frkn Ordförande, (ibland kallad Elin) berömmer övriga styrelsens för att ha
fixat en fin pre-vårbal för Konglig Elektrosektionen samt Sektion för Me-
dicinsk Tekniks gäster. Hon berömmer också styrelsen för en bra middag
med Bergsstyrelsen (här är även frkn Björklund inkluderad i berömmet).
Sedermera har frkn efter ca. fem (5) månader lyckats få tag i Svenska Han-
delsbanken AB endast för att konstatera att de är ”dumma i huvudet”. De
har tydligen inte förstått (alternativt läst) våra stadgar vilket hindrat frkn
Björklund från att skriva å som firmatecknare. Hon berättar vidare att hon
anmält div. folk till utbildningen STAD. Till sist ber hon återigen om ur-
säkt över att hon kom en kvart sent (trots att det uttryckligen stod att det
inte var akademiskt kvart). Hr Javadi frågar sedan om frkn Björklund har
klippt sig. Hon svarar: ”nej...eller nån gång har jag ju det” (?). Efter denna
underliga interaktion mellan två människor kommer styrelsen för Sektionen
för Medicinsk Tekniks nya kassör in, frkn Cay Lindberg. Hon ska leta efter
sin kavaj.

CAY-INTERMEZZO

Hr Javadi ligger djupt nerskunken i sin fåtölj. Han har inte öppnat munnen
(eller ögonen) å säkert 10 minuter. ”Reeedbuull” väsar han fram.8

2.4 Rapport från SNO
Frkn Gelmanovska är sist ut med sin rapport. Hon har genomfört de sista
länkmötena (med programmets lärare) tillsammans med programansvarige
hr Joakim Jaldén. Studienämdens ska också få profilkläder och märken. Till
skillnad från styrelsen så valde hon färgen orange till kläderna tillsammans
med sin nämnd. Hon har också rett ut situationen angående skuggläsning
av masterprogram9. Det hela var tydligen ett enda stort s.m.s. missförstånd.
Avslutningsvis rapporterar hon välmående å gr. av att hon varit å semester.

Funq börjar bli rätt varmt.
7Han säger också att det är ”allmänt kaos” med dem.
8Åtminstone inbillar jag mig det.
9Det framstod tidigare som om det skulle komma att bli mycket krångligare.

4 Justeras:

https://www.youtube.com/watch?v=bupoDDCOlAo&ab_channel=NorthernHurricane7
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3 Beslutsärenden
3.1 Skaffa massa molnutrymme
Frkn Björklund fördelar ordet till hr Javadi då han författat detta beslutsä-
rende. Hrn vaknar till liv från sitt djupsjunkna tillstånd i fåtöljen. Hr Javadi
förklarar sedan att han vill skaffa massa molnutrymme (likt titeln å hans
beslutsärende) för att arkivera div. bilder och dokument å ett bättre sätt
än nu. Förslagsvis skulle Paleografen ansvara för den förtjänstfulla digitali-
serade molnlagringen10 förklarar hrn vidare. Idén är även att styrelsen ska
ha tillgång till molnlagringen. Hr Javadi yrkar sedan å:

Att1 Styret ansöker Konglig Elektrosektionen till Google Workspace for
Non-profits under deras Business Standard-plan.

Att2 Styret tillsammans med paleografen kontinuerligt jobbar för att för-
valta arkivering av relevant material på organisationens nu komiskt
stora Drive-konto.

Mötet godkänner beslutsärendendet i sin helhet.

4 Diskussionsärenden
4.1 Noblesse ekonomi
Hr Nicolausson har skrivit ett diskussionsärende gällande ett dilemma som
har att göra med underföreningen Noblesses ekonomi. Problemet de står
inför är att deras ekonomi sköts av en privatperson vilket m.e.m. krånglar
till det då de vill fakturera telefonaktiebolaget L M Ericsson. De vill då att
sektionen fakturerar åt dem. Detta tillåts dock inte av reglementet vilket lett
till diskussionsärendet. Mötet enas om att det är bäst att göra ett undantag
den här gången med kravet att Noblesse löser detta inför framtiden.

4.2 Middag med MedTek
Konglig Elektroksektionens styrelsen (vi) har s.a.s. lovat styrelsen för Medi-
cinsk Tekniks (gamla) styrelse att vi ska bjuda dem å middag i maj. Proble-
met är att Tolvan är bokad varje datum som skulle kunna fungera fram till
sommaren. Mötet beslutar att middagen ska hållas i Konglig Elektrosektio-
nens sekreterares föreningsträdgård.

Funq börjar bli så varmt att man dör.
10Det kan anses vara det första hr Javadi har gjort som sittande Paleograf (han har

innehaft posten i ungefär ett (1) år).

5 Justeras:
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5 Övrigt
5.1 Övriga frågor
5.1.1 KG-budget ä.k.s. stöld av skitpapper

Hr Karlsson berättar om ett problem som Källargillet har, nämligen att det
går åt orimliga11 mängder toapapper. Mötet börjar genast diskutera vad
en rimlig mängd toapapper är å ett besök men kommer inte fram till något.
Mötets deltagare kommer fram till att denna situation ska iakttas framöver.

5.1.2 Motionssvar och propositioner (SBK? status?)

En mötesdeltagare påpekar att det är sektionsmöte snart och att vi mås-
te börja författa div. dokument. Konglig Elektrosektionens sekreterare, hr
Wirén, svarar att detta ska ske å torsdag.

5.1.3 Gerald Maguire

Sektionen har fått ett slags bidrag om 30 tkr av hr Gerald Maguire12 som
han vill ska delas ut bitvis som ett stipendium varje vårbal. Priset vill han
ska ges till en student som presterat särskilt i skolan. Detta anses av hr
Höglund samt frkn Björklund ligga å gamla styrelsens bord, då det var de
som först fick information om det.

5.1.4 Skolråd

Skolråd som inte varit en grej å flera år ska startas upp igen. Mötet diskute-
rar om vilken post som ska deltaga å detta råd och kommer sedermera fram
till att ordförande, SNO samt styrelsens JML-ansvarige bör gå.

5.1.5 Styrelseekonomi

Det är väldigt dyrt med kontorsmaterial. För dyrt för budgeten skulle man
nästan (definitivt) kunna säga.

5.1.6 Städa förfan

För faan, städa!

5.2 Beslutsuppföljning
Frkn Björkland har delat ut ett Silfverepsilon till Jakob Björns å vårbalen
som styrelsen tidigare tagit ett beslut om.

11Vad för mängd detta egentligen är vet ingen.
12Länk till hans KTH-profil.

6 Justeras:

https://www.kth.se/profile/maguire
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5.3 Nästa StÖT
Mötet bestämmer att nästa möte ska hållas under förberedelseveckan.

7 Justeras:
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5.4 Mötets högtidliga avslutande
StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 11:25 av Supraledare Elin
Björklund.

Vid protokollet Justeras

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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